



浙江欧派仕环保科技有限公司是一家专业研发、生产、销售空间环境治理类产品、车载空气净化类产品、汽车健康美容养护类产品的高科技企业，公司拥有自主知识产权、研发实验室及全自动生产线，科研力量雄厚。欧派仕主要产品：负离子酵素清洗粉、车居空气治理产品、负离子日化清洗剂等高科技环保产品。

欧派仕研发和生产的“欧派仕”品牌负离子酵素洁车素，引导广大汽车服务商迈向绿色环保的清洗新时代。公司产品在国内同类产品中销量一直处于领先地位，同时远销海外多个国家，并获得一致赞誉。

Zhejiang OPS Environmental Protection Technology Co., Ltd. is a professional R & D, production and sales of space environmental metallurgy products, vehicle-borne air purification products, automotive health and beauty maintenance products high-tech enterprises, the company has independent intellectual property rights, Research and development laboratory and automatic production line, strong scientific research force. Main products: negative ion enzyme cleaning powder, air treatment products, negative ion cleaning agent and other high-tech environmental protection products.

OPS's R & D and production of "OPS" brand anion enzyme cleaner lead the majority of automotive service providers to a new era of green cleaning. The company's products in the domestic sales of similar products have been in the leading position. Meanwhile we exported our goods all over the world and got many reputation .



一家以市场需求为第一生产力，可瞬间孵化出洒落在全国24个省区的几条清洁液流水线的“超能隐形生产冠军”；

如：玻璃清洗液生产线遍及12个省，孵化出N个洗车液及玻璃水液体生产工厂。

We are based on market demand as the first productivity ,can instantly hatch the "super invisible production champion" that sprinkles several clean liquid lines in 24 provinces and regions throughout the country;

For example, the glass cleaner production line extends over 12 provinces and hatches More washing liquid and glass water liquid production factory.

从 2011 年开始至今为 几十 个品牌作了上百吨母粉的订制，转化成液体等于为汽车洗护市场订制了 100万 吨液体，平均每年供给量达 万 吨。

Since 2011, hundreds of tons of mother powder have been made for dozens of brands. The conversion into liquid is equivalent to 1 million tons of liquid ordered for the car washing and protecting market, with an average annual supply of ten thousand tons.

一家打破常规清洗厂的清洗品，在互联网端同质化的进程中，又一次掀起“健康洗护革命”的创新型生产企业，在当下汽车洗护市场的恶性竞争中用一句引领型的行为革命——清洗不是唯一标准，健康才是唯一标准。清洗健康完美结合。

In the process of homogenization of the Internet, an innovative manufacturing enterprise that breaks through the routine cleaning factory. Also sets off a "healthy wash and care revolution" once again.

In the current vicious competition in the car wash market, use a leading behavior revolution-cleaning is not the only standard, health is the only standard.



类别：	传统洗车方式	欧派仕免擦拭洗车晶
清洗工具	空气压缩机2.5-3KW,高压清洗机2.2-3KW,泡沫机,洗车海绵,轮胎刷	喷液机125W,高压清洗机2.2-3KW
洗车步骤	1.冲泥沙;2.喷涂泡沫;3海绵擦车;4冲洗	1.喷淋洗车液;2.高压冲洗 *减少一半的作业步骤
用工量	2-3人完成一台车冲洗工作(不含清理项)	1人便可完成冲洗工作(不含清理项); *大幅度减低人员成本
用水量	6-100升/车次,	30-40升/车次 *用水减少一半有多
用电量	空气压缩机和泡沫机启动一次,高压洗车机启动两次	高压洗车机启动一次;125W无划痕喷液机启动40秒; *耗电量较传统洗车省至少1/3
工作效率	冲泥沙,海绵擦车,刷轮毂,冲洗,耗时最快2人6分钟/车次,	无需冲泥沙步骤,避免海绵擦车与轮毂,工时仅需1人,3分钟/车次
工作原理	将洗车液高压起泡在车漆表面润滑作用,利用洗车海绵做表面硬磨,除表层的污渍的效果	由坚实地附着变为“悬浮”软化状态
漆面效果	洗车海绵等工具吸附细沙致漆面出现细划痕,需常打蜡减轻漆面暗哑失色	纯水流式清洗,避免车漆划痕,内含水膜保持漆面靓丽如新
清洁效果	对缝隙、虫渍及死角部位冲洗不干净或无法冲洗	彻底清洗车身及缝隙、胎铃等部位的油垢、虫渍、污渍、泥沙
洗护效果	无护理效果,甚者车身有失光现象	清洁、护理一次完成,车身更亮丽
运输费用	泡沫洗车液为液体桶装有效成份仅占30%,其余都是水,只能通过公路铁路运输均高	粉末状,有效成分占95%以上,无论公路、均可,运费只需泡沫洗车液桶装的1/4

Category	Traditional car washing method	OPS Wipe-free Car Washing Powder
Tools	Air compressor 2.5-3kw. High pressure cleaning machine 2. 2-3 kww. foam machine, car sponge tire brush	Injector 125 ws, high pressure cleaning machine 2.2-3kw
Step	1. Scouring sediment 2. Spray foam 3 sponge scrub 4 washing	1. Spray the products 2. High pressure washing. * Reduce the number of job steps by one and a half
Labor	2-3 people to complete a car wash (without cleanup)	One person will be able to complete the washing work (without cleanup) * Reduce staff costs
Water	Used 6-100 litres /car	Used 30-40 litres /car * Water reduced by more than half
Power	Air compressor and foam machine start once, high pressure car washing machine start twice	High pressure car washer starts once. 125w scratch-free injector starts for 40 seconds. * Power consumption is at least a third less than traditional car washing
Working efficiency	Sand washing, sponge cleaning, wheel brushing, washing, the fastest time consuming 2 people 6 minutes per train	Only spray and rinse is ok, no need wipe. working hours only 1 person, 3 minute/Car
Working principle	The high pressure foam of car washing liquid is include lubricate the surface of car paint, and the surface is hard ground by car washing sponge to effect of removing stains from the surface	By spraying active substances containing nursing ingredients into the car body to quickly penetrate and soften the dirt, the fouling can be made. From solid attachment to "suspension" softening
Paint effect	Wash the car used sponge and other tools cannot avoid to be scratched on the surface. So need wax to reduce the dull color of the paint.	Clean with pure water, avoid scratches car paint, It with water containing film to keep paint surface beautiful and fresh.
Cleaning effect	Cannot clean clear for some insect stains and dead corners.	Thoroughly clean the body and crevice, tire bell and other parts of the oil dirt, insect stains, silt.
Wash and protect effect	No nursing effect, even lost the bright in car body	Not only clean but also care, the paint more brighter
Shipping charge	The liquid are in bucket with active ingredient only 30%, the rest is water. For the transport had to by road, others is high.	Our product is powder form, the active ingredient more than 95%, We can used any transport.

专业的服务和全面的支持
Professional Service
& Support



国际体系认证
International System Certification

欧派仕产品通过了国际第三方检测部门：SGS、TUV、世标等，安全质量认证，在国际运输方面，做了CNAS货物运输条件鉴定书。目前公司已通过ISO9001质量体系认证。

OPS products have passed the international third party inspection department: SGS, TUV, World Standard, Safety And Quality Certification. In international transportation, made the CNAS cargo transport conditions authentication. At present, the company has passed the ISO9001 quality system certification.



工厂主要产品品项及配套结构
Main Product items and supporting structure of Factory



粉体原料
Powder raw material



液体罐装线
Liquid tank line



液体原料
Liquid raw material



粉体生产
Powder produce

公司主要产品涉及：多功能桔素清洁粉、车间空气治理产品、车居健康型洗美护液体产品、粉体压缩速溶型产品、健康日化洗涤剂。

公司主要配套生产线涉及：粉体车间、制液车间、液体全自动罐装线、粉体速溶泡腾片车间、及配套的原料区、实验室、品控室、成品区，营销策划部等。

The company's main products include: multi-functional citrinin cleaning powder, workshop air treatment products, car house healthy washing and protecting liquid products, powder compression instant solution products, healthy daily chemical detergent and so on. The company's main production lines involve: powder workshop, liquid production workshop, liquid automatic canning line, powder instant dissolution effervescent film workshop and supporting raw material area, laboratory, quality control room, finished product area, marketing planning department, etc.

欧派仕免擦拭洗车晶 OPS Wipe-free Car Washing Powder



欧派仕免擦拭洗车晶集清洁、护理二合一的浓缩型产品，将洗车晶按照1:100的比例兑水稀释。一喷一冲就OK！越洗越亮丽！洗车晶中的富含高效污渍悬浮剂，离子表面活性剂，助剂，碱性缓冲剂，水软化剂。

OPS wipe-free car washing powder collection cleaning, 2 in 1 concentrated product, the washing car powder according to the proportion of 1:100 mix with water. spray and washing is OK! More washing and brighter!

The product with rich in high efficiency stains suspension, ionic surfactants, detergent, alkaline buffer, water softener.

钢圈自洁素 Steel Ring Self-clean Powder



本产品采用活性纳米材料、清洁增亮因子等，专业用于擦除油渍、轻度氧化层、刹车尘、铁锈等，也适用于清洗发动机表面。使用方法简单，一包兑水20公斤，喷淋洗车表面，不需海绵擦拭。集清洁保养于一体，使轮毂光亮如新。

This product adopts active nanometer material, cleanness brightening factor, etc., it is used for erasing oil stains, mild oxidation layer, brake dust, rust and so on. It is also suitable for cleaning engine surface. The method is simple, one bag mix 20 kg water, Spray car surface, do not need to sponge wipe. Not only clean but also maintenance. So that the hub bright as new.

泥沙松散剂 Touchless Concentrated Sediment Loose Powder



能够快速激活污渍和车体表面的粘附媒介，使污渍脱离车体表面，处于悬浮状态，快速分解油污。

松散泥沙，被清洗物一冲而尽。并能使正负离子平衡达到清除静电的效果。洗完后的车辆干净晶亮，漆面质感强烈，超浓缩，溶解快，使用方法简单，四季通用。

It can quickly activate the dirt on car body surface, make the stain off the car body surface, in suspension state, quickly decompose the oil stain. Loose silt is washed away and can make positive and negative ion balance to achieve the effect of eliminating static electricity. After washing, the vehicle is clean and bright, with strong finish texture, super-concentrated, quick dissolution, easy to use and universal in four seasons.

万家金洗免擦拭洗车晶 Avoid Scratches Car Wash Crystal



该产品通过国家权威机构检测，安全环保，不伤车漆。免擦拭洗车晶使用方便，一喷一冲，单人3分钟即可无划痕快速洗车。省工、省时、省力、高效！越洗越亮，清洗护理二合一。

The product through the state authority inspection, safety and environmental protection, do not hurt car paint. The product easy to use, a spray a washing. A person washing the car in 3 min without damage the paint. Save worker, time, labour and efficiency! Wash more bright, not only cleaning but also maintenance.

免擦拭洗车液母料 Touch-Free Car Washing Masterbatch Material



5.5KG母料+14.5KG水=20KG免擦拭洗车液

将母料与水按一定比例混合搅拌均匀静置16小时后，即可成为超浓缩的免擦拭洗车液。清洁效果好，制成的20KG免擦拭洗车液能清洁1000辆车。节约了运输成本，更降低了洗车成本。

5.5kgs powder + 14.5kgs water = 20kgs car washing liquid

After mixing the masterbatch and water in a certain proportion for 16 hours, it can be turned into a super-concentrated clean-free car washing liquid. Good cleaning effect, made of 20kg clean car wash liquid can clean 1000 vehicles. Not only saves transportation cost but also reduces car washing cost.

桔素清洁剂 Orange Enzyme Detergent



它是用天然生态酶从柑橘油中提取，去除污垢，是一种可降解产品，无残留，易分解各种顽固污渍，不损坏表面，广泛应用于汽车内饰、烘干清洗、除油、去除严重污垢等，产品还具有杀菌、抑菌、清洁空气等功能。

It is extracted from citrus oil by natural ecological enzyme. Strong to remove dirt, it is a degradable products without residue, easily break down a variety of stubborn stains. No damage to the surface. Widely used in car interior, drying cleaning, remove glue, remove oil, remove serious dirt ect.

It also have bactericidal, bacteriostatic, clean air and other functions.

欧派仕免擦拭洗车晶 OPS Wipe-free Car Washing Powder



欧派仕免擦拭洗车晶集清洁、护理二合一的浓缩型产品，将洗车晶按照1:100的比例兑水稀释。一喷一冲就OK！越洗越亮丽！洗车晶中的高含高效污渍悬浮剂，离子表面活性剂，助洗剂，碱性缓冲剂，水软化剂。

OPS wipe-free car washing powder collect cleaning and caring, it is 2 in 1 concentrated product. It is according to the proportion of 1:100 diluted with water, a spray and rinse is OK! More washing and brighter! The product is rich in high efficiency stains suspension, ionic surfactants, detergent, alkaline buffer, water softener.

钢圈自洁素 Steel Ring Self-clean Powder



本产品采用活性纳米材料、清洁发光因子等，专业用于擦除油渍、氧化材料、刹车尘、铁锈等，适用于清洗发动机表面。
使用方法简单，一罐兑水15公斤，喷淋洗车表面，不用海绵擦拭。集清洁保养于一体。使轮毂光亮如新。

This product use active nano materials, clean shining factor ect. Specialized in wiping off oilstains, oxidizing materials, brake dust, iron rust. Apply to washing engine exterior. Easy to use, 15 kg per pack of water. Spray wash car surface, no need wipe with sponge. Not only clean but also maintenance. The tire clean and bright like a new.

桔素清洁剂 Orange Enzyme Detergent



它是用天然生态酶从柑橘油中提取，去除污垢，是一种可降解产品，无残留，易分解各种顽固污渍，不损坏表面，广泛应用于汽车内饰、烘干清洗、除油、去除严重污垢等，产品还具有杀菌、抑菌、清洁空气等功能。

It is extracted from citrus oil by pure natural ecological enzyme. Stong to remove dirt, it is a pure plant degradable products without residue, easily break down a variety of stubborn stains. And no damage to the surface, widely used in car interior, bouse cleaning, remove glue, remove oil, remove serious dirt ect. The product also have sterilization, bacteriostat, clean air.

免擦拭洗车液 Touch-free Car Washing Liquid



洗车时无需擦拭，喷淋清洁即可，省钱、省时、省人工，泡沫细腻润滑，具有活性因子，有利于去除污垢。温和绿色配方、水膜科技，不伤手，无腐蚀性，越洗越亮。

No need wipe when washing car and spraying cleaning on it just ok, save money, time and labor. Foam delicate smooth and lubricated, with active factor, be good for removal of dirt, include glazemoisturize and protect agent. The paint is clearer and brighter.

欧派仕多功能汽车内饰清洁剂 OPS Milti Interior Cleaner



本品采用活性纳米原液配方，含有从植物中萃取复配的天然香味原料，高效杀菌去污，不伤皮革，安全环保。强力清除表面污渍污垢，使物品表面光洁如新。应用于汽车内饰：仪表板、门板、绒布、塑料、真皮（皮革）座椅、内饰件、地毯、玻璃等清洁。也可用于家内厨房、真皮（皮革）沙发、家具等。

This product use active nano scale liquid formula, Contains pure natural aroma raw materials extracted from plants. Efficient remove dirt and sterilize, protect leather shoes, Safety and environmental protection. Strong cleaning of surface stains and dirt, so that the surface of the article as clean as new. Applying to car interior decoration items: dashboard, door panel, flannelette, plastic, leather seat, interior decoration, s, carpet, glass ect. Also applying to kitchen, leather sofa, furniture ect.

虫胶清洗剂 Shellac Cleaning Detergent



本品能有效深入漆面，玻璃，合金，塑料表层，快速清除各种虫胶、树粘、油垢、氧化物等各种顽固污渍。
具有不伤车漆、不伤手、无刺激性气味等特性，易用高效。也适用于家居用品。

This product can effectively go deep into surface glass, alloy, plastic surface, quickly remove all kinds of shellac, tree stick, grease, oxide and other stubborn stains. With no damage to car paint, not hurt hands, no irritant odor and other characteristics, easy to use and efficient. Also applicable to household appliances.